
Zápis z jednání Rady obce Velatice 

den jednání: 4. června 2012 č. 11/2012 

 
 
Přítomni: Mgr. Jan Grolich 
 Zdeněk Severa 
 Mgr. Petr Pelikán 
 Ing. Marek Neveselý 
  
Omluveni: Mgr. Pavel Drozd 
 
 

Jednání rady zahájil starosta obce v 19:40 hodin. Jsou přítomni všichni členové rady, 
rada je usnášení schopná.  
 
Starosta obce navrhl následující program jednání: 
1. Konkurz na ředitele/ředitelku MŠ Velatice 
2. Schválení pořízení územní studie pro lokalitu P2 dle návrhu územního plánu 
3. Studie na úpravu budovy bývalé školy 
4. Žádosti o podružný vodoměr 
5. Žádost o povolení zvl. užívání komunikace 
6. Schválení uzavření smlouvy o úhradě neinvestičních nákladů na žáka v ZŠ Mokrá 
7. Žádost SDH o příspěvek na hody 
8. Řešení projektu Klidová zóna  
9. Různé 
10. Závěr  
 
Usnesení č. 1/11/2012 – schválení programu jednání:  
1. Konkurz na ředitele/ředitelku MŠ Velatice 
2. Schválení pořízení územní studie pro lokalitu P2 dle návrhu územního plánu 
3. Studie na úpravu budovy bývalé školy 
4. Žádosti o podružný vodoměr 
5. Žádost o povolení zvl. užívání komunikace 
6. Schválení uzavření smlouvy o úhradě neinvestičních nákladů na žáka v ZŠ Mokrá 
7. Žádost SDH o příspěvek na hody 
8. Řešení projektu Klidová zóna 
9. Různé 
10. Závěr  
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
1. Konkurz na ředitele/ředitelku MŠ Velatice 

 
Starosta obce informoval radu obce o tom, že v konkurzním řízení se dle konstatování 
konkurzní komise nepřihlásil ani jeden vhodný uchazeč, a proto není možné z tohoto 
konkurzního řízení vybrat osobu vhodnou pro výkon funkce ředitele/ředitelky MŠ 
Velatice. 
Je tedy nutné konkurz opět vyhlásit, protože vyhlášením předchozího konkurzu 
automaticky k poslednímu červenci 2012 zaniká stávající ředitelce MŠ funkce 
ředitelky. 
V případě, že by ani ve druhém kole konkurzu nebyl vybrán žádný uchazeč, musela 
by obec výkonem funkce ředitele někoho na přechodnou dobu pověřit, ale toto je 
pouze krizová varianta, která s největší pravděpodobností nenastane.  



 
Usnesení č. 2/11/2012 – Rada obce schvaluje vyhlášení konkurzu na pozici 
ředitele/ředitelky MŠ Velatice. 
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 

  
 
2. Schválení pořízení územní studie pro lokalitu P2 dle návrhu územního plánu 
 

Starosta obce předložil radě obce ke schválení návrh na pořízení územní studie bez 
výběrového řízení dle nabídky aktuálního zpracovatele návrhu územního plánu. 
Nabídka činí 40.000,- Kč bez DPH a výhodou tohoto zpracovatele je, že zná danou 
lokalitu i mnohé vlastnické poměry. 
 
M. Neveselý uvedl, že je pro vyhlášení výběrového řízení, protože se už několikrát 
osvědčilo, že na základě výběrového řízení získáme dodavatele, který je velmi 
schopný. 
Místostarosta poznamenal, že je také pro výběrové řízení, protože zpracovatel, který 
dané poměry a vlastnické vztahy nezná z minule dokáže přinést nový, nezaujatý 
pohled na řešení lokality. 
Starosta uvedl, že tedy bude vyhlášeno výběrové řízení s tím, že výběrovým kritériem 
bude pouze cena a do popisu plnění bloud uvedeny očekávané termíny plnění: 
Projednání prvního návrhu studie – 20.7.2012 
Projednání upraveného návrhu studie – 10.8.2012 
Finalizace studie - 31.8.2012 
Podání nabídek bude do příštího jednání rady, tj 20.6.2012 a maximální 
předpokládaná ceny bude 50.000,- Kč vč. DPH. 
 
Usnesení č. 3/11/2012 – Rada obce schvaluje vyhlášení výběrového řízení na 
zpracování územní studie pro lokalitu P2 dle návrhu územního plánu obce Velatice. 
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
 
3. Studie na úpravu budovy bývalé školy 
 

Starosta obce předložil radě kalkulaci na studii rekonstrukce bývalé školy s tím, že 
celkové náklady včetně zaměření a navržení variant řešení se zachováním přístavku 
na rampě a bez zachování přístavku činí 21.000,- Kč bez DPH. 
 
Usnesení č. 4/11/2012 – Rada obce schvaluje pořízení studie na rekonstrukci bývalé 
školy za 21.000,- Kč bez DPH. 
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 

4. Žádosti o podružný vodoměr 
 
Starosta obce předložil radě ke schválení dvě žádosti na pořízení podružného 
vodoměru. V minulosti byly podružné vodoměry schvalovány za poplatek 100,- Kč a 
pokud byly realizovány na nákladu žadatelů. 
 



Usnesení č. 5/11/2012 – Rada obce schvaluje manž. Hladilínovým a manž. 
Bednářovým pořízení podružných vodoměrů na vlastní náklady za poplatek 100,- Kč. 
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 
 

5. Žádost o povolení zvl. užívání komunikace 
  

Starosta obce předložil radě ke schválení žádost o schválení zvláštního užívání 
komunikace za účelem vybudování vedení sítě optického kabelu. 
 
Usnesení č. 6/11/2012 – Rada obce schvaluje zvláštní užívání komunikace za účelem 
vybudování vedení sítě optického kabelu. 
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 
 

 
6. Schválení uzavření smlouvy o úhradě neinvestičních nákladů na žáka v ZŠ Mokrá 

 
Starosta obce předložil radě ke schválení smlouvy o úhradě neinvestičních nákladů 
na žáka v ZŠ Mokrá, která bývá uzavřena každý rok. 
 
M. neveselý k tématu informoval, že na ZŠ Mokrá musí rodiče každoročně přispívat 
stále více peněz na žáka. Obec Mokrá přispívá nad svou zákonnou povinnost na žáka 
100,- Kč, což není sice velká, ale přesto pomoc rodičům a podpora školního 
vzdělávání. Navrhuje proto, aby i obce Velatice obdobným způsobem přispěla na 
žáky v ZŠ Mokrá. 
Starosta konstatoval, že zjistí možnosti a způsob tohoto financování. 

 
Usnesení č. 7/11/2012 – Rada obce schvaluje uzavření smlouvy o úhradě 
neinvestičních nákladů na žáka v ZŠ Mokrá. 
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 

7. Žádost SDH o příspěvek na hody  
  

Starosta obce předložil radě ke schválení žádost SDH Velatice o příspěvek na 
organizaci hodů. V žádosti nebyla uvedena částka, o kterou SDH žádá. V rozpočtu 
bylo počítáno s částkou 10.000,- Kč, která byla uvažována i jako příspěvek na Babské 
hody. 
 
Z. Severa uvedl, že by rozpočtovaných 10.000,- Kč rozdělil oběma pořadatelům hodů 
rovným dílem, tedy každému 5.000,- Kč. 
Starosta konstatoval, že je pravdou, že Anenské hody jsou větší a svátečnější akcí, ale 
na druhou stranu jsou akcí, na které se určitě něco vydělá a pokud bychom 
nepodpořili babské hody, tak by ani nemohly být zorganizovány, protože jsou akcí 
spíše ztrátovou. 

 
Usnesení č. 8/11/2012 – Rada obce schvaluje poskytnutí příspěvku SDH Velatice ve výši 
5.000,- Kč. 
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 

 



 
8. Řešení projektu Klidová zóna  

 
Starosta obce informoval radu o tom, že při dokončení projektu dle plánovaných 
výdajů zbývá k útratě ještě cca 40.000,- Kč, proto navrhuje pořízení odpadkových 
košů, pořízení benzinové sekačky a pořízení dětského hracího prvku.  

 
Usnesení č. 9/11/2012 – Rada obce schvaluje pro projekt Klidové zóny pořízení: 

- 2 odpadkových košů v hodnotě cca 3.000- Kč, 
- Benzinové sekačky v hodnotě cca 7.000,- Kč, 
- Dětského hracího prvku v hodnotě cca 33.000,- Kč. 

 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 

 
9. Různé 

 
Splašková kanalizace 
Starosta uvedl, že ve stavební komisi byl řešen podnět na podezření, že Eliášovi část 
splašků neodvádí do kanalizace, ale používají je ke hnojení zahrady. Tato informace 
byla ověřována a bylo zjištěno, že pouze užívají starou jímku jako nádrž na dešťovou 
vodu a s tou zalévají. Tato úprava byla uvedena v projektové dokumentaci přípojky. 
Vše je tedy v pořádku a podnět byl nedůvodný.  
 
Příspěvek státu na sport 
M.Neveselý se dotázal, jestli jsou už známy nějaké informace o rozdělování financí 
z hazardu na obce, protože tyto finance by dále měly být využívány na sport. 
Starosta uvedl, že k tomu dostal pouze kusé a nedokonalé podklady, ze kterých stále 
neví, jak bude přerozdělování a následné možnosti používání financí fungovat. 
M. Neveselý požádal o zjištění těchto informací. 
 
Schůdky k vodojemu a do Horního Zaosadí 
Místostarosta se dotázal, zda je už řešena realizace zpevnění schůdků pro přístup na 
kopec u vodojemu a ve stráni do Horního Zaosadí. 
Starosta uvedl, že na tuto akci ještě nikoho nepoptával a že tak učiní v nejbližší době.  
 

10. Závěr 
 
Jednání rady ukončil starosta obce ve 20:50 hodin. 

 
Zápis byl vyhotoven dne: 5. 6. 2012 
 
 

Starosta Místostarosta 
 
 
 

___________________ 
Mgr. Jan Grolich  

 
___________________ 

Mgr. Petr Pelikán 
 


